
 Bestyrelsesmøde 
 Referat  fra  d.  15.11.2023  kl.  17.00-19.30 

 Sted:  Spiloppen 
 Afbud  sendes  til  katja.kristensen@hedensted.dk  senest  d.  13.  november. 

 Deltagere: 
 Forældre:  Michael,  Marc,  Janni,  Redifa,  Rasmus,  Asmine,  Pernille,  og  Mette. 
 Personale:  Bente,  Lone  og  Dorte 
 Ledelse  :  Mette,  Katja 

 Afbud:  Dorte 

 Referent:  Lone 

 TID  EMNE;  Dialog,  orientering,  beslutning  Referat: 
 17.00-17.15  Velkomst  ved  Katja  og  Mette 

 -Orientering 
 Snak  om  Rotterne  der  var  i  Spioppen  i 
 4  uger. 

 17.15-18.15  Status  fra  ledelsen 

 ●  Reduceret  åbningstid  i  Spiloppen  og 
 udvidet  åbningstid  i  Lykkebo  pr. 
 1.1.2024 

 ●  Forældretilfredshedsundersøgelse 

 ●  Medarbejderundersøgelse 

 Lige  nu  har  Spiloppen  en  åbningstid  på 
 54  timer.  Byrådet  har  besluttet  at  vi 
 skal  ned  på  52  timer  fra  1.1.2024. 
 Forslag  6.15-16.45.fredag  til  16.15. 
 Eller  6-  16.30. 
 Vi  stemte  og  besluttede  6.15.  -16.45, 
 og  16.15  om  fredagen. 

 Lykkebo  skal  op  fra  51  til  52  timer. 
 Betyder  at  de  åbner  som  Spiloppen. 
 6.15  istedet  for  6.30. 

 Vores  chef  for  Dagtilbud  Morten  er 
 stoppet  per  31.10.23. 
 Vi  venter  på  ansættelse  af  ny 
 Dagtilbudschef. 

 Forældretilfredshedsundersøgelse  -  vi 
 får  svarene  i  næste  uge. 

 -  til  næste  gang,  skal  begge 
 forældre  svare? 
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 -  Det  skal  være  en  gang  om  året. 
 Men  vi  ved  ikke,  hvad  der  sker, 
 når  vi  får  ny  chef. 

 Medarbejder  undersøgelse:  - 
 umiddelbart  ser  det  godt  ud.  AMR  og 
 Tr  har  set  den,  men  peronalet  har  ikke 
 set  den  endnu.  Så  vi  vender  stærkt 
 tilbage  med  den  i  januar. 
 Fremadrettet  er  det  hver  3.  år. 

 18.15-18.20  Status  fra  Lykkebo  Har  haft  forældremøde  om 
 maddannelse  og  måltidskultur. 
 Sundhedsplejerske  fra  Hedensted 
 skole  med.  -  Snak  om  hvor  meget 
 snack  der  er  i  madpakkerne,  hvilken 
 betydning  det  har  for  barnets  trivsel  i 
 løbet  af  dagen. 
 Der  er  efterfølgende  er  der  blevet 
 lavet  en  ny  folder  omkring 
 maddannelse  og  måltidskultur. 
 I  personalegruppen  har  de  arbejdet 
 med  kommunikation.  Der  er  lavet  en 
 kommunikations  folder  omkring, 
 hvordan  vi  bruger  Aula. 
 De  har  haft  besøg  af  5  studerende  fra 
 VIA,  der  har  lavet  et  skralde-  projekt 
 med  børnene. 
 Og  så  er  de  igang  med 
 juleforberedelser. 

 18.20-18.30  Status  fra  Spiloppen 
 -Vuggestue 
 -Børnehaven 

 Spiloppen  forældremøde  blev  aflyst 
 pga  rotter.  Det  er  blevet  udsat  til 
 starten  af  næste  år 

 Vuggestuen  er  igang  med  at  køre  rigtig 
 mange  nye  børn  ind.  Der  er  en  proces  i 
 gange  med  at  samarbejde  omkring 
 skiftet  fra  vuggestue  til  børnehaven. 
 Vi  hjælper  også  hinanden,  når  der 
 meget  sygdom  ved,  at  de  store 
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 vuggestuebørn  er  i  børnehave  om 
 formiddagen,  eller  er  på  legepladsen  i 
 middagsstunden,  hvis  de  ikke  sover  til 
 middag.  Giver  en  mere  blid  overgang 
 til  børnehaven. 
 -  I  børnehaven  er  vi  også  igang  med  at 
 få  nye  børn  i  alle  afdelinger. 
 Vi  har  lige  haft  4  meget  anderledes 
 uger  pga  rotter.  Børnehavebørnene 
 har  madpakker  med  til  alle  måltider, 
 indtil  videre. 
 Vi  har  har  i  øjeblikket  besøg  af  Bachlor 
 studrende,  som  laver  forskelligt  med 
 vores  børn. 
 Vi  har  været  igang  med  at  lave 
 julegaver.  Vi  skal  have 
 bedsteforældredag  i  næste  uge. 
 Vi  er  i  gang  med  at  planlægge  en 
 hyggelig  december,  med  julefrokost, 
 julegudstjeneste  med  mere. 

 18.30-19.25  Status  fra  bestyrelsen 

 ●  Beretning  fra  formandsmøde 

 ●  Evaluering  af  indsats  vedr. 
 forældretilfredshedsundersøgelsen 

 Formandsmøde:  Handlede  om  stærke 
 børnefælleskaber. 
 Leder  fra  forskellige  daginstitutioner 
 fortalte  om,  hvordan  de  arbejdede 
 med  at  alle  børn  kommer  med  i 
 fælleskabet.  Vidensdeling  omkring 
 hvordan  man  arbejder  med  det  i  de 
 forskellige  institutioner. 
 Mange  var  interesseret  i,  hvordan  vi 
 lavede  arbejdsdag. 
 Andre  institutioner,  fortalte  om  at  lave 
 legedage.  Hvor  man  f.eks  mødes  på 
 legepladsen  i  weekenden. 

 Rengøring  -  blev  diskuteret  meget. 
 Nogle  steder  var  det  så  grelt,  at 
 forældrene  selv  kommer  og  gør  rent. 
 Man  snakker  om,  at  kommunen  skal 
 hjemtage  opgaven. 
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 Den  nuværende  rengøring  er  under  al 
 kritik,  men  er  blev  forlænget  et  halv  år. 
 Siger  problemet  er,  at  der  er  svært  at 
 rekruttere  medarbejdere. 

 Forældretilfredshedsundersøgelse: 
 Fint,  at  stå  og  snakke  med  forældre 
 omkring  det  at  få  svaret  på 
 undersøgelsen. 

 MHT  T-shirts  -  vi  skal  have  grafisk 
 afdeling  til  at  lave  et  nyt  fælles  logo  til 
 os.  Det  vi  har  er  forutydeligt  til  grafisk 
 tryk  til  T-shirts.  T-shirtsen  er  klar  i 
 sportsbutikken. 

 Bestyrelsen  har  lavet  en  ny  aftale,  hvor 
 de  holder  møde  efterfølgende.  De 
 laver  tovholder  på  hver  opgave. 

 19.25-19.30  Evt.  Generalforsamling  21.3.24. 
 Vi  skal  allerede  nu  begynde  at  gøre  os 
 nogle  tanker,  om  hvad  der  skal  forgå, 
 så  vi  kan  tiltrække  nogle  forældre. 
 Kan  det  være  en  anden  dato? 
 Kan  det  kombineres  med  andre 
 institutioner,  så  vi  kan  lave  et 
 fællesforedrag?? 
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